

MINUTES OF PROCEEDINGS

Wednesday, June 23, 1971

[Text]

The Standing Committee on Miscellaneous Private Bills and Standing Orders met at 3:50 p.m. this day. The Chairman, Mr. Forget, presided.

Members present: Messrs. Barrett, Beer, Deachman, Forget, Guay (St. Boniface), Lessard (LaSalle), Rochon, Scott—(8).

In attendance: Mr. Benjamin Levinter, Q.C., Parliamentary Agent.

The Clerk of the Committee read the Order of Reference of Friday, June 18, 1971.

The Committee proceeded to the consideration of the late petition regarding the "United Bank of Canada".

The Chairman introduced Mr. Levinter, who gave reasons for the late filing of the petition.

On motion of Mr. Deachman, it was

Resolved unanimously,—That a recommendation be made to the House seeking that Standing Order 90 be suspended in relation to this petition and that the said petition be received; that, as provided for by Standing Order 91 (3) (a) and (c), charges of \$300 be levied; and that the Chairman of the Committee be hereby instructed to report to the House accordingly.

The Chairman thanked Mr. Levinter.

At 3:55 p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Fernand Despatie

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

Le mercredi 23 juin 1971

(4)

[Traduction]

Le Comité permanent des bills privés en général et du règlement se réunit cet après-midi à 3 h 50. Le président, M. Forget, occupe le fauteuil.

Députés présents: MM. Barrett, Beer, Deachman, Forget, Guay (Saint-Boniface), Lessard (LaSalle), Rochon, Scott—(8).

Comparait: M. Benjamin Levinter, c.r., agent parlementaire.

Le greffier du Comité fait lecture de l'ordre de renvoi du 18 juin 1971.

Le Comité entreprend l'étude de la pétition en retard concernant la «Banque unie du Canada.»

Le président présente M. Levinter qui donne les raisons pour lesquelles la pétition a été déposée en retard.

M. Deachman propose et il est

résolu à l'unanimité—Qu'une recommandation soit faite à la Chambre pour que l'application du règlement 90 soit suspendue à ce propos et que ladite pétition soit reçue; que les frais imposables, ainsi qu'il est prévu par le règlement 91 (3) (a) (c), qui s'élèvent à \$300 soient perçus, et que le président du Comité fasse rapport à la Chambre en conséquence.

Le président remercie M. Levinter.

A 3 h 55 de l'après-midi, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.

The Chairman: Any questions gentlemen? Very good.

Motion agreed to.

The Chairman: The Committee is adjourned to the call of the Chair.